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Susteren, 3 september 2021 
 

Notulen vergadering 23 juni 2021 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden via MS TEAMS online overleg op woensdag 

23 juni 2021. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  Armand Gielen, John Schulpen, Maria Gijzels, Mariette Kuijpers, Harry Bocken en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jac vd Winkel, Jos Vaasen, Ton Jacobs, Ger Bodelier, Erik Weijzen en Clarence Pielaat. 

Afwezig.  

Van het bestuur: Peter Feijen en André Gerhards. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Jo Franken, Marlies Koks, Marcel Boreas, Jan Cremers en Jan Baar. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 

Ton Ory opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen digitaal welkom. Hij deelt mee dat John Schulpen wat later 

aanschuift vanwege andere prioriteiten. Verder geeft aan dat Mariette Kuijpers en Harry Bocken per 8 juni officieel deel 

uitmaken van het bestuur en wenst hen een aangename tijd en plezierige samenwerking toe. 

André Gerhards, Marcel Boreas, Jo Franken, Pierre Wagemans, Jan Baar, Marlies Koks en Jan Cremers hebben zich afgemeld.  
 

A. Vaststellen agenda. 

De toegestuurde agenda wordt vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 19 mei 2021 worden per bladzijde doorgenomen. Er zijn geen op- en aanmerkingen op de notulen waardoor 

ze worden vastgesteld en, vanwege het video-vergaderen, alleen door Ton voor akkoord geparafeerd. De versie, V1, wordt 

aan alle leden toegezonden. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

A. Overzichtslijst poststukken 1 mei t/m 20 juni 2021. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) is toegestuurd. Ton maakt zijn excuses omdat de lijst pas vandaag is toegestuurd 

i.p.v. zondag 20 juni. De lijst wordt gezamenlijk doorgenomen en hier en daar wordt een korte toelichting gegeven. Harry 

Bocken stipt even aan dat bij de ingangen van het looppad langs de Rode Beek, zoals bij “Huize Sjanet”, bordjes 

“Verboden Toegang” staan en het gebruik dus sowieso verboden is. Jac stelt dat er slechts één bordje staat aan de 

Elzenweg t.h.v. het huis “Sjanet”. Maria stelt dat er destijds een gedoogregeling is afgesproken voor voetgangers, maar 

niet voor andere gebruikers. Vandaar het verzoek om tourniquets. Bij punt 22. “Zomertoer Menswel” geven Jos Vaasen 

en Armand Gielen aan dat zij de DR zullen vertegenwoordigen op 8 juli en flyers uitdelen waar nodig. Bij punt 24 in de 

lijst wordt de datum aangepast naar 23 juni. 
 

4.  Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 23 juni 2021.  

Op 2 juni zijn de bankkosten betaald en op 11 juni is de extra Corona-subsidie gestort.  

Batig saldo per 19 mei:  €  1.448,94. 
 

B. Corona-subsidie. 

Op 8 juni ontvingen we bericht van de gemeente dat, vanwege de Corona-impact, verenigingen en stichtingen een 

extra subsidie ontvingen om gederfde inkomsten c.q. extra kosten mee af te dekken. Deze subsidie werd in dank 

aanvaard en (zie 4.A.) op 11 juni gestort. 
 

John neemt het voorzitterschap van Ton hier over! 
 

5. Werkgroep Verkeer. 

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Overleg A2VK met RWS wegvak 3 op 3 juni 2021. 

Op 3 juni werd er een online-overleg met RWS over wegvak 3, dat is het gedeelte t.h.v. Roosteren/Susteren, 

gehouden m.b.t. verkeershinder en oplossingen ervoor. Pierre Wagemans en Ton Ory namen deel voor de DR en 

hadden al voorstellen gedaan om tot “Minder hinder” te komen, zoals het aanbieden van voordelige OV-tarieven 

voor forensen, die per auto reizen over dit wegvak en alternatieve routes aanbieden voor internationale routiers
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in de routeplanners via de A-61 in Duitsland van en naar Venlo of via de A-76 naar Maasmechelen en via de N-78 

richting Ittervoort. Tevens werd verzocht om de overlast door het werkverkeer tijdens de werkzaamheden tot een 

minimum te beperken. Daarbij werd gerefereerd naar achteruitrij-signalering van audio- naar lichtsignalen, als ook 

het stationair draaien van motoren tijdens de opstelling voorafgaand aan de nachtelijke werkzaamheden. 
 

Verder verzocht de vertegenwoordiger van Baakhoven om een intern, liefst een fysiek, overleg van het Platform 

zonder RWS en de andere overheden. RWS gaf aan dat zij de locatie MFC Berg ad Maas ter beschikking stelden, terwijl 

de projectleider van de gemeente Echt – Susteren, Gaston Thijsen, zich aanbood als interim voorzitter. Het overleg 

wordt via de secretaresse, Nicole Voorjans, bijeengeroepen. De DR stelde voor om tijdens dit overleg ook de situatie 

t.a.v. de huidige voorzitter, Herman Vrehen, aan de orde te stellen. Er dient op korte termijn klare wijn geschonken 

te worden over continuering dan wel vervanging. 
 

2) Voortgang. 

De volgende  stap is het geplande intern overleg. 
 

B. Aanpassing kruisingen. 

1) Reactie dhr. Verhaegh op de kruisingen PLUS en Medisch Centrum . 

Uit de reactie komt het voorstel naar voren om het onduidelijke karakter van deze twee kruisingen weg te nemen 

door het aanbrengen van markeringen, net als soortgelijke kruisingen in Susteren. Ook wordt daarbij de kruising 

Molenlaan/Pastoor Thijssenstraat meegenomen. 

Armand merkt op dat de “straat” vanuit het Medisch Centrum geen naam heeft, waar dat bij de Plus wel het geval is. 

Clarence stelt dat dit geen rol speelt en stuurt tijdens de vergadering een stuk over de constructie van uitritten en 

kruisingen, die Ton vervolgens na afloop met iedereen zal delen. 
 

2) Reactie dhr. Verhaegh op herijken gemeentelijk Verkeer- en Vervoersplan (GVVP). 

Hij stelt voor om dit overleg in de tijd te verschuiven tot na de zomer. Verder gaat er een aanvullend verzoek naar 

hem om gezamenlijk de voorrangssituatie(s) op het Salvatorplein onder de loep te nemen. 
 

6. Energietransitie & Duurzaamheid. 

A. Webinar Transitievisie Warmte 7 juni; 

Jac heeft het Webinar gevolgd en was verbaasd over de minimale deelname vanuit Susteren. De afkoppeling van het 

aardgas, waar mogelijk, passeerde de revue. De gemeente is verdeeld in wijken met verschillende categorieën t.a.v. de 

mogelijkheid tot het wel niet afkoppelen. Voorlopig hoeft er niemand van het gas af. Naar de financiering van het e.e.a. 

dient nader onderzoek gedaan te worden want de kosten zijn in sommige gevallen niet gering. De voorkeur gaat daarbij 

uit naar financiering tegen een zeer lage rente. 

Jac vond wel dat er (nog) weinig aandacht werd geschonken aan de vervanging van aardgas door waterstof. Armand 

stelde dat het weliswaar aan de orde kwam, maar dat het bestaande leidingennet vooraleerst getest/gekeurd moet 

worden voor deze vervanging. Men wacht daar nog steeds op toestemming van de overheid. 
 

B. ALV Energiecoöperatie 24 juni 2021 (Digitaal); 

De aanwezigen werden nog eens geattendeerd op de mogelijkheid tot deelname aan deze ledenvergadering. 

Voorafgaand aan de ALV zijn door Pierre en Ton vragen over de petitie tegen zonneweiden in het buitengebied, als ook 

het beheer van het participatie- of omgevingsfonds door de gemeente i.p.v. de coöperatie ingebracht. 
 

7. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 

Jac geeft aan dat de Harmoniezaal (garderobe) gedeeltelijk als zodanig functioneert, zoals als de vergaderruimte voor de 

Natuurvrienden. Echter, dat is slechts een gedeelte en de beschikbaarheid van meer ruimte voor de lange duur is het doel. 

Erik Weijzen vraagt zich af of er twijfels zijn aan de noodzaak voor een Multifunctioneel Centrum (MFC). Maria zegt dat dit 

juist de insteek is van de werkgroep (WG) die Nick Grootjans in het leven heeft geroepen. De WG heeft, zo stelde Grootjans, 

contacten gelegd met de (platte) zaalhouders en is daar niet op weerstand gestuit. John stelt dat hij Jos en zichzelf heeft 

aangemeld als DR-deelnemers aan de WG, maar sindsdien niets meer heeft vernomen. Hij vraagt na. 
 

8. Betrokken buurten tegen eenzaamheid. 

Het Landelijk Samenwerkingsverband Actieve (LSA) bewoners is een actie gestart om eenzaamheid in buurten te bestrijden. 

Ton geeft aan dat het idee is om het thema bij tijd en wijle kort te bespreken, omdat het vanwege de verdergaande 

vergrijzing zeker ook een probleem in Susteren gaat vormen. Clarence stelt dat dit een onderwerp is waar het sociaal 

wijkteam zich op richt. Doordat zorgverleners steeds vaker “achter de voordeur” komen, is de vaststelling van dit fenomeen 

kansrijker geworden. Mensen worden vervolgens actief benaderd voor deelname aan activiteiten. Hij veronderstelt dat de 

Corona-perikelen voor de nodige impact op ouderen heeft gezorgd. Zeker waar het contacten buiten de deur betreft. 

Bovendien waren veel locaties, zoals dagbesteding en huiskamerprojecten veelal gesloten. Maria stelt dat zorgprofessionals 

de mensen dienen te verwijzen naar het wijksteunpunt of in ieder geval het wijkteam dienen te verwittigen over eenzamen. 

Clarence verwijst v.w.b. het sociaal wijkteam naar Har Reijnen (gemeente) als ook Mike Mossel (Buurtzorg). 
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9. WBTR ijken van statuten en handelen bestuur. 

Ton stelt dat we als bestuur, nadat de Corona-beperkingen v.w.b. bijeenkomsten zijn beëindigd, in een gezamenlijke sessie 

van het bestuur zowel het bestuurlijk handelen als de statutaire vastlegging daarvan behandeld dienen te toetsen aan de 

Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). John stelt voor om een kleine WG de voorbereiding te laten uitvoeren, 

alvorens het complete bestuur samen te roepen. Na een rondvraag wordt de WG samengesteld uit Maria, John en Ton.  
 

10. Mededelingen & Rondvraag. 

A. Mededelingen; 

Er zijn geen mededelingen. 
 

B. Rondvraag; 

Jac:  vraagt naar de voortgang van het doortrekken van het fietspad langs de N-276 vanaf de Oude Rijksweg Noord naar 

de Louers-tunnel. Ton stelt dat hij van de projectleidster, Johanneke Koelstra, niets meer heeft gehoord. De 

verkeersdeskundigen van de gemeente, Verhaegh en Walraven, als ook wethouder Ruijten, hebben destijds toegezegd 

het thema bij de overleggen van de WG Gebiedsverkenning Westelijke Mijnstreek (WM) te blijven aankaarten.  

Verder vraagt Jac om assistentie bij zijn zoektocht naar verkeersonveilige wegkruisingen of andersoortige situaties. 
 

Maria:  buurtbewoners overwegen een brief te sturen naar de woningstichting Zo Wonen over de verregaande 

verloedering van de buurt. Er worden ter plekke eigen regels toegepast t.a.v. huisaanpassingen, het houden van dieren 

en groenonderhoud etc. 
 

Jos:  geeft aan dat hij tijdens de Menswel Zomertoer op 8 juli slechts ’s morgens beschikbaar is. Armand geeft aan dat hij  

hem ’s ochtends van flyermateriaal voorziet en dan zelf de middagsessie op de Heidestraat waarneemt. 
 

11. Sluiting. 

John sluit de 9e online vergadering om 21:00 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun constructieve bijdrage aan wederom 

een vruchtbare bijeenkomst. De volgende online of fysieke vergadering is op woensdag 1 september 2021. Dat laatste is 

afhankelijk of OBS de Springdonk de vergaderruimte in school al ter beschikking wil/mag stellen! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 23 juni 2021; 

2. Agenda 23 juni 2021; 

3. Correspondentielijst 1 mei t/m 20 juni 2021.  
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

DORPSRAAD�  SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering  133 
Via een MS TEAMS online overleg, op woensdag 23 juni 2021, 19:30 uur 

 

 Agenda  
 

1. Opening.  
A. Voorstellen nieuwe bestuursleden; 

B. Vaststellen agenda. 
 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 19 mei 2021, versie 1, worden vastgesteld.    

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 mei t/m 21 juni 2021; 

B. Petitie zonneparken buitengebied E-S; 

C. Collectief lidmaatschap DR en Gemeenschapshuizen; 

D. Afsluiting looppad Rode Beek. 
 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 23 juni 2021; 

B. Corona subsidie. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Overleg A2VK met RWS wegvak 3 op 3 jun 2021; 

2) Voortgang. 
 

B. Aanpassing kruisingen: 
1) Reactie Dhr. Verhaegh op de kruisingen Med. Centrum en Plus; 

2) Reactie Dhr. Verhaegh op herijken gemeentelijk Verkeer en Vervoersplan (GVVP). 
 

6. Energietransitie & Duurzaamheid. 
A. Webinar Transitievisie Warmte 7 juni Voortgang; 

B. ALV Energie-coöperatie op 24 juni 2021 (digitaal). 
 

7. Gemeenschapsvoorziening Susteren. 
 

8. Betrokken buurten tegen eenzaamheid. 
 

9. WBTR ijken van statuten en handelen bestuur. 
 

10. Mededelingen & Rondvraag.             
 

11. Sluiting.  
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BIJLAGE  3 

DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

CORRESPONDENTIE   vanaf 1 mei 2021. 
 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 
1. Op 7 mei ontvangen per e-mail van het A2VK Buurtenplatform het verslag en presentaties van het overleg 

van 13 april. De documenten gedeeld met alle leden. 

 

2. Op 12 mei per e-mail alle leden en wethouder Meuwissen het “Nieuwsuur”-artikel over de 

vriendjespolitiek t.a.v. datacenters toegestuurd. 

 

3. Op 17 mei ontvangen per e-mail van Marcel Boreas het bericht over het Ontwikkelfonds voor 

Energiecoöperaties. Het bericht ook doorgestuurd naar onze coöperatie E-S-Energie. 

 

4. Op 20 mei per e-mail de leden op de hoogte gebracht van het Webinar over “Warmte” op maandag 7 juni 

om 19:30 uur in het kader van de Energietransitie. 

 

5. Op 20 mei per e-mail alle leden de geaccordeerde notulen van de DR-vergadering van 14 april 2021 

toegestuurd. 

 

6. Op 27 mei ontvangen per e-mail van de Natuur en Milieufederatie de petitie tegen het voortijdig kappen 

van het Sterrebos bij VDL. De petitie op 30 mei doorgestuurd aan alle leden. 

 

7. Op 27 mei ontvangen per e-mail van de VKKL de Mei Nieuwsbrief. Deze Nieuwsbrief gedeeld met zowel de 

leden, als ook de gezamenlijke buurtverenigingen en de Wensauto Echt – Susteren.  

 

8. Op 31 mei per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland, de mei 2021 Nieuwsbrief van 31 mei. De 

Nieuwsbrief doorgezet naar alle leden. 

 

9. Op 31 mei per e-mail ontvangen van Ger van Gisteren een petitie tegen de aanlag van zonneparken in het 

buitengebied van E-S. De petitie gedeeld met het bestuur. 

 

10. Op 1 juni per e-mail het Waterschapbedrijf, bij monde van dhr. Vaos Brouns, verzocht om het looppad 

langs de Rode Beek middels bv. een tourniquet af te sluiten voor anderen dan voetgangers. 

 

11. Op 1 juni per e-mail de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, verzocht om een aantal 

kruisingen met “onduidelijk” voorrangskarakter te bezien v.w.b. uniformiteit en gelijktijdig in een aparte 

sessie het herijken van de verkeerscirculatie van vrachtverkeer door te nemen. 

 

12. Op 1 juni per e-mail de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, verzocht de fout over het 

vervallen van het busvervoer naar Roosteren t/m 18 juni, vanwege het werk aan de brug over het 

Julianakanaal, te corrigeren. 

 

13. Op 3 juni per e-mail ontvangen van Burgerkracht, Nieuwsbrief #57. Deze doorgestuurd naar Maria, Peter 

en Jan Baar.
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14.  Op 3 juni per e-mail ontvangen van de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, reactie op onze 

e-mail t.a.v. kruisingen met “onduidelijk” voorrangskarakter en de herijking van het GVVP. De reactie op 4 

juni beantwoord en mede doorgestuurd naar de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen. 

 

15. Op 7 juni per e-mail bericht ontvangen van de VKKL, Ralph Tangelder, dat zij benaderd waren door de 

gemeente E-S, mevr. Ellen Bijsterbosch, over de mogelijkheid van collectief lidmaatschap van de VKKL en 

of daar nog behoefte aan bestond. Vanuit het secretariaat gereageerd naar de VKKL dat wij al lang onze 

behoefte hebben kenbaar gemaakt en dat het op de agenda voor het bestuurlijk overleg van 31 mei stond. 

De reactie ook gedeeld met John en dhr. Henk Claessen v.w.b. de gemeenschapshuizen. 

 

16. Op 8 juni ontvangen per post van de gemeente, Team Maatschappelijk Domein, de toezegging van een 

éénmalige Corona-subsidie van € 300,- voor de Dorpsraad-activiteiten. Het bestuur hiervan op de hoogte 

gesteld. 

 

17. Op 8 juni ontvangen per e-mail van het Buurtenplatform A2VK, Nicole Voorjans, de presentatie en het 

verslag van het 0verleg van 3 juni 2021 over het voorkomen van verkeershinder tijdens de 

verbredingswerkzaamheden. De documenten gedeeld met alle DR-leden. 

 

18. Op 8 juni per e-mail voorgesteld om de petitie tegen de aanleg van zonneparken in het buitengebied van 

E-S ter kennisgeving aan te nemen of er op de DR-vergadering op 23 juni a.s. erop terug te komen aan het 

bestuur en direct betrokkenen. 

 

19. Op 9 juni per e-mail aan het Reizigersoverleg Limburg (ROL) verzoeken gericht t.a.v. buslijn 65, Nieuwstadt 

� Maaseik (B) v.v. Het bericht gedeeld met het bestuur en Marcel Boreas als verzoeker. 

 

20. Op 14 juni ontvangen per e-mail van de provincie de 14 juni Nieuwsbrief over de uitbreiding van het VDL-

Nedcar gebied. De brief op 15 juni gedeeld met alle leden. 

 

21. Op 15 juni per e-mail de uitnodiging voor de DR-vergadering van 23 juni, incl. de concept notulen van de 

19 mei DR-vergadering, verstuurd naar alle leden. 

 

22. Op 18 juni per e-mail ontvangen van Menswel, Karin Kamps, de oproep tot deelname aan de Menswel 

Zomertoer op 8 juli op twee locaties in Susteren. De diverse buurtverenigingen en alle leden opgeroepen 

tot participatie aan dit evenement. Onze deelnemers kunnen ter plekke mensen aanspreken en de flyer 

uitdelen. 

 

23. Op 20 juni per e-mail het bestuur de reactie van de Energiecoöperatie op de petitie tegen zonneparken in 

het buitengebied van E-S verstuurd. 

 

24. Op 20 juni per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 mei 2021 verstuurd aan alle leden. 

 


